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خبری

وزیر راه و شهرسازی با اشاره به اینکه تسهیلات به سه 
هزارنفر متقاضی پرداخت شده است، گفت: وام ودیعه 
مسکن زیر ۳۰ میلیون تومان بدون ضامن و بالای ۳۰ 

میلیون تومان با یک ضامن، پرداخت می شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری وزارتخانه 
یاد شده، »محمد اسلامی« افزود: روند کند پرداخت وام 
ودیعه مسکن به دلیل نبود شیوه عملکرد مشخص توسط 
بانک ها بوده که اواخر در ستاد ملی کرونا در این زمینه 

تصمیم گیری شد.
وی اضافه کرد: برای کمک به متقاضیان، هفته پیش به 
شکل رسمی مصوبه هایی را برای سهولت در روند پرداخت 
تسهیلات ایجاد شد و متقاضیانی که تمایل داشته باشند 
در مدت  سه سال  بازپرداخت این تسهیلات را انجام 

دهند، می توانند از این مصوبه استفاده کنند.
وزیر راه و شهرسازی اعلام کرد: با توجه به اینکه بسیاری 
از مستاجران قادر به پرداخت اقساط وام ودیعه مسکن و 
این تسهیلات نیستند، مصوبه به گونه ای تنظیم شد تا 
متقاضیان کارمزد اقساط را پرداخت کنند و این موضوع در 

ستاد ملی مبارزه با کرونا مطرح و با دو مصوبه  تصویب 
شد.

به گونه ای شده که چنانچه  به گفته اسلامی، شرایط 
متقاضیان، چک برگشتی داشته باشند، مشکلی برای 
داشت،  تمایل  کسی  چنانچه  و  ندارند  وام  دریافت 
تسهیلات را تقسیط و سه ساله پرداخت کند به راحتی 

بتواند اینکار را انجام دهد.
 وی افزود: اکنون ۱۲ هزارو ۵۰۰ نام کاربری  و پسورد 
طراحی شده و همه بانک های عامل  به سامانه متصل 
شده اند و تاکنون سه هزار نفر تسهیلات دریافت کرده  و 

سرعت پرداخت تسهیلات افزایش یافته است.
راه وشهرسازی تصریح کرد: روان سازی و تسهیل  وزیر 
گری برای دریافت تسهیلات انجام شده و مصوبه هم در 

این زمینه صادر شده که موثر است.
اسلامی گفت: ۸۹ درصد از اسباب کشی ها با مصوبه 
ستاد ملی مبارزه با کرونا در حوزه اجاره متوقف شده و 
مصوبه نقش موثری در ایجاد ثبات در بازار اجاره داشته 

است.

خبر اول

»وزیر راه و شهرسازی« اعلام کرد:

وام ودیعه مسکن زیر ۳۰ میلیون تومان بدون ضامن

»وزیر دفاع انگلیس« مطرح کرد:

برجام، ضامن بهبود اوضاع در خلیج فارس 

»معاون ویر بهداشت« خبر داد:

پرداخت سه ماهه کارانه کادر درمان تا هفته آینده 

وزیر دفاع انگلیس که به تازگی با اعتراف به طلب 
قانونی ۴۰۰ میلیون پوندی ایران در پرونده قدیمی 

تانک های »چیفتن« خبرساز شده است، تصریح کرد؛ 
کشورش از برجام حمایت می کند، چون این امر 
امکان بهبود اوضاع در خلیج فارس را فراهم می کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، »بن والاس« خاطر با بیان 
اینکه برای تضمین تداوم تجارت از طریق تنگه هرمز 
باید از قوانین بین المللی پیروی، خاطرنشان کرد: 
استمرار تردد آزاد در تنگه هرمز برای انگلیس و تمام 

اروپا در اولویت است.
وزیر دفاع انگلیس در گفت وگو با شبکه تلویزیونی 
الجزیره همچنین گفت که قطر با رعایت قوانین بین 
المللی در مورد اختلاف با عربستان سعودی اقدام 
درستی صورت داده است. وی افزود؛ کشورش تلاش 

خواهد کرد تا به وضعیت فعلی پایان دهد.
این سیاستمدار انگلیسی با توجه به تنش ها در شرق 
مدیترانه هم عنوان کرد که لندن در کنار تلاش های 
طرف آلمانی برای از بین بردن تنش بین ترکیه و 

یونان ایستاده است.
وی ضمن اعلام مخالفت با بسیج نیروهای نظامی 
برای حل این بحران تصریح کرد که حل و فصل 
سیاسی بهترین راه برای پایان دادن به اختلافات در 

این زمینه است.
در  برجام  از  لندن  حمایت  درباره  وی  اظهارات 
حالیست که وزرای امور خارجه سه کشور اروپایی 
عضو این توافق در پایتخت انگلیس دیدار و بر لزوم 
حفظ این توافق در برابر یکجانبه گرایی آمریکا تاکید 

کردند.
»هایکو ماس«، »دومینیک راب« و »ژان ایو لودریان« 
وزیران خارجه آلمان، انگلیس و فرانسه روز پنجشنبه 
سیاست  مسئول  بورل«  »جوسپ  که  نشستی  در 
خارجی اتحادیه اروپا نیز به صورت ویدئوکنفرانس 
به آن پیوست، در خصوص رد ادعای آمریکا درباره 
فعال شدن مکانیسم ماشه علیه ایران توافق کردند.

معاون توسعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی وزیر بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی گفت: اوایل هفته آینده، حداقل سه 
ماه کارانه کادر درمان را پرداخت می کنیم و در تلاش هستیم 

تا پرداخت کارانه در حد امکان به روز شود.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از وزارت بهداشت، سید 
کامل تقوی نژاد در نشست بررسی مشکلات کارکنان وزارت 
بهداشت که با حضور معاون پرستاری و جمعی از کارکنان 
نظام سلامت، رییس و اعضای سازمان نظام پرستاری در 
سالن امام جواد )ع( وزارت بهداشت برگزار شد، افزود: با 
دانشگاه های علوم پزشکی تفاهم نامه ای به امضا رسیده و 
تاکنون ۵ هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان در اختیار آن ها قرار گرفته 
است. یک سال پیش عقب ماندگی مبلغ کارانه همکاران ما 
در استان ها، ۲۲ تا ۲۴ ماه بود، اما امروز خوشبختانه به کمتر 
از ۱۰ ماه رسیده است و امروز دو هزار و ۶۰۰ میلیارد تومان 
تخصیص داده می شود که اوایل هفته آینده، حداقل سه ماه 

کارانه همکاران را پرداخت می کنیم.
وی ادامه داد: معوقات مطالبات دانشگاه ها از سازمان تامین 
اجتماعی ۱۴ ماه بود و امروز به صفر رسیده و اگر دانشگاه های 
علوم پزشکی، صورت حساب تیر ماه را به تامین اجتماعی 

ارسال کرده باشند، علی الحساب دریافت کرده اند.
پرداخت فوق العاده ویژه به نیروهای بهداشتی و درمانی

معاون توسعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی وزارت بهداشت 
گفت: فوق العاده ویژه در ماه های آینده و تا قبل از پایان سال 
شامل حال نیروهای بهداشتی و درمانی می شود و به آن ها 

پرداخت خواهد شد.

بهبود وضعیت معیشت کارکنان نظام سلامت

معاون وزیر بهداشت بیان کرد: نظام سلامت همواره مورد 
اعتماد مردم بوده، اما در شرایط مقابله با کرونا، عملکرد 
درخشانی داشته و بیش از گذشته مورد اعتماد و اطمینان 

مردم قرار گرفته که این سرمایه اجتماعی بزرگترین موفقیت 
برای خدمتگزاران نظام سلامت است. دکتر نمکی از اولین 
روزهای حضورش در این وزارتخانه علاوه بر رسیدگی به 
امور مختلف، برای بهبود کیفیت ارائه خدمات، همواره در 
خصوص بهبود وضعیت معیشت کارکنان وزارت بهداشت، 
دغدغه و نگرانی داشتند و خوشبختانه با اشراف ایشان بر 
مسائل مالی، بودجه و نظام برنامه ریزی کشور و اعتمادی 
که دولت و مجلس به وی داشته، گام های موثری برداشته 

شده است.
وی افزود: در مورد بهبود وضعیت کارکنان وزارت بهداشت با 
توجه به مقدورات کشور، اقدامات خوبی انجام شده است. 
نسبت به سال های گذشته، وضعیت کارکنان این وزارتخانه 
آنچه  انسانی  نیروی  مورد وضعیت  در  است.  یافته  رشد 
انجام شده، لزوما در حد ایده آل و مطلوب نبوده و در شان، 
شخصیت و میزان کارکرد آن ها نیست، اما در حد مقدورات 

کشور، تلاش های مناسبی در این زمینه انجام شده است.
معاون توسعه مدیریت، منابع و برنامه ریزی وزارت بهداشت 

اظهار کرد: روز شنبه به همراه وزیر بهداشت و  روز سه شنبه 
نیز مجددا جلسه ای با دکتر نوبخت رییس سازمان برنامه و 
بودجه داشتیم. دکتر نوبخت به عنوان متولی نظام برنامه 
ریزی و بودجه ای کشور وضعیت منابع در کشور را مطرح 
کرد و اینکه برخی دولت ها به دنبال تحت فشار قرار دادن 
ملت و دولت ایران هستند و هدف از گسترش تحریم ها و 
ایجاد محدودیت های بیشتر، افزایش فشار بر مردم و تشدید 

نارضایتی ها است.

معوقات کارانه را به صفر می رسانیم

وی بیان کرد: هدف و تلاش ما به همراه سازمان برنامه و 
بودجه این است که ظرف دو سه ماه آینده، معوقات پرداخت 
کارانه کارکنان را تقریبا به صفر برسانیم و در چند روز آینده 
معوقات سه ماه کارانه پرداخت می شود و این حق همکاران 
ما است. همچنین تفکیک کارانه از اضافه کار، یک مطالبه 
به حق و مورد تاکید وزیر بهداشت است و ما وظیفه خودمان 

می دانیم که این مساله را محقق کنیم.

شمار بهبودیافتگان کرونا به 342 
هزار و 539 تن رسید

بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت:  سخنگوی وزارت 
تاکنون ۳۹۷ هزار و ۸۰۱ نفر در کشور به طور قطعی به ویروس 
کرونا مبتلا شده و با فوت ۱۱۵ نفر در ۲۴ ساعت گذشته، تعداد 
جان باختگان کرونا در کشور به ۲۲ هزار و ۹۱۳ نفر رسیده است 
و تاکنون 342 هزار و 539 نفر از بیماران، بهبود یافته و از 

بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا و موارد فوت ناشی از ابتلا به این 
ویروس در کشور بیان کرد: تا دیروز و بر اساس معیارهای 
به  مبتلا  جدید  بیمار  و ۳۱۳  هزار  دو  تشخیصی،  قطعی 
کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار و ۲۵۳ نفر از آن 
ها بستری شدند. با این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در 

کشور به ۳۹۷ هزار و ۸۰۱ نفر رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۱۵ بیمار 
کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

این بیماری به ۲۲ هزار و ۹۱۳ نفر رسید.
معاون وزیر بهداشت گفت: خوشبختانه تا کنون ۳۴۲ هزار و 
۵۳۹ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها ترخیص 
شده اند. همچنین ۳۷۵۳ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 

وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار دارند.
لاری افزود: تاکنون سه میلیون و ۵۰۷ هزار و ۹۳۸ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی با بیان اینکه بر اساس آخرین اطلاعات کرونا در کشور، 
خراسان  اصفهان،  قم،  گیلان،  مازندران،  تهران،  استان های 
آذربایجان شرقی، کرمان، خراسان شمالی، سمنان،  رضوی، 
یزد، زنجان و قزوین در وضعیت قرمز قرار دارند. تصریح کرد: 
استان های آذربایجان غربی، البرز، فارس، لرستان، هرمزگان، 
خراسان  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه،  بوشهر،  اردبیل، 
و  گلستان  بختیاری،  و  چهارمحال  ایلام،  مرکزی،  جنوبی، 

خوزستان نیز در وضعیت هشدار قرار دارند.
معاون وزیر بهداشت گفت: باید یادی کنیم از شهدای مدافع 
سلامت کشورمان، عزیزانی که مجاهدانه و تا آخرین نفس 
در جبهه نبرد بی امان با ویروس کرونا ایستادند و جنگیدند 
دوران  این  مطمئناً  شدند.  نائل  شهادت  والای  مقام  به  و 
سپری خواهد شد، اما حافظه تاریخی ملت ایران رشادت ها و 
ایثارگری های این مجاهدان صیانت از سلامت خود را فراموش 
نخواهد کرد و فداکاری های این عزیزان در تاریخ این کشور 

همچون مشعل هایی فروزان خواهد درخشید.
از  ایران  مردم  قدردانی  راه  بهترین  یادآورشد: مطمئنا  لاری 
شهدای مدافع سلامت و تلاش های آن ها، رعایت اصول سه 
گانه فاصله گذاری فیزیکی، شست وشوی مداوم دست ها و 

استفاده از ماسک است.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید سیدقربان بذرگری را گرامی می دارد

بین الملل

کرونا در ایران
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فرهنگی
دو جایزه جنبی جشنواره ونیز برای سینمای ایران

فیلم »جنایت بی دقت« به نویسندگی نسیم احمدپور و شهرام مکری، جایزه بهترین فیلمنامه اورژینال را از انجمن 
منتقدان مستقل در جشنواره ونیز دریافت کرد. این جایزه در بخش جنبی جشنواره ونیز به فیلم های حاضر در این 
فستیوال اهدا می شود. فیلم »دشت خاموش« به کارگردانی احمد بهرامی هم جایزه فیپرشی )جایزه انجمن جهانی 

منتقدان( را در این بخش دریافت کرد.

به مناسبت روز ملی سینما؛

در کنار هم، برای سینما و »لذت جمعی«

فوری: انفجار در... / ریزش برج و ساختمان 
در ... / تخریب خانه روستاییان ... / قتل توله 
خرس در ... / کشتار سگ های ... / قطعا در 
طول روز )هر روز!( با سیل بی مثالی از این 
قبیل خبرهای فوری-فست فودی و طبعا شوک 
آور )که حالا دیگر به مدد سِرشدگی همه ما 
به یک روزمره و عادت برای انسان عصر مدرن 
از  اینطور که  و  بدل گشته( مواجه هستیم 
شواهد موجود در عالم ماده پیداست، شوریده 
حالان پشت میز در سراسر دنیا حالا حالاها 
قصد برقراری »دیالوگ« به معنای دقیق کلمه 
و تقدم بخشی گفتمان بر توپ، تانک، جدل 
و... را ندارند و همچنان بر طبل »یکه تازم پس 
هستم« خویش با رگه های سرمایه داری لجام 

گسیخته اش می کوبند. بگذریم...
خلاصه که »تا انسان هست ظلم هم هست«! 
پس چه چیز رویاگون تر و حماسی تر از پناه 
بردن به »سالن تاریک، نور، پرده و تباهی لذت 
بخش حاصل از آن«؟ حالا بماند که همین 
نیمچه لذت هم تا حد زیادی در این وانفسا 
به لطف »کرونا« از ما گرفته شده و ناچاریم که 
سینمای ایران را هم به مثابه آثار بین المللی، 
روی صفحات لپ تاپ یا نهایتا تلویزیون های 
اما  کنیم،  رَدگیری  آن،  از  بزرگتر  اینچ  چند 
همین که عقربه های بی رحم و جبار در حالی 
که به کُندی/تُندی از روی اعداد زندگی ما عبور 
می کنند و تلخندی دندان نما تحویلمان می 
دهند، توانی برای ما باقی گذاشته اند تا مروری 
داشته باشیم بر لحظات ناب »سینما« جای 
شکرش باقی است. اضافه گویی نمی کنم 
و در ادامه به رسم هر ساله، لیستی از فیلم 
های پس از انقلاب - به این جهت دسترسی 
به نسخه ها و کیفیت های خوب آن ها سهل 
تر است و نه هیچ دلیل دیگری!- )شامل 10 
مستند و 70 فیلم سینمایی( در پایان این 
یادداشت قرار خواهم داد. حتما بسیاری از آن 
ها را دیده اید –برخی هایش را هم نه؛ و قطعا 
نگارنده پیش از شمای خواننده می داند که 
جای بسیاری از فیلم ها خالی است- اما بی 
شک، مرور چندین باره همین آثار ارزش آن را 
دارد که چند ساعتی رها شویم از این زندان 

عالم گیر...

مستندها:
1. مستند »قاب« / امید خاکپورنیا

2. مستند »تازه نفس ها« / کیانوش عیاری
3. مستند »خانه سیاه است« / فروغ فرخزاد

4. مستند »جاده ها« / عباس کیارستمی
5. مستند »برادران امیدوار« / بیژن میرباقری

6. مستند »بهارستان خانه ملت« / بابک بهداد
 / از یک جدایی«  7. مستند »صحنه هایی 

وحید صداقت
8. مستند »جایی برای فرشته ها نیست« / 

سام کلانتری
9. مستند »خط باریک قرمز« / فرزاد خوشدست
10. مستند »برسد به دست آقای بنان« / زهره 

محقق

و فیلم های سینمایی:
1. تنوره دیو )کیانوش عیاری، 1364(

2. شبح کژدم )کیانوش عیاری، 1365(
3. روز باشکوه )کیانوش عیاری، 1367(

4. آبادانی ها )کیانوش عیاری، 1371(
5. شاخ گاو )کیانوش عیاری، 1374(

6. بیدار شو آرزو )کیانوش عیاری، 1383(
7. خانه پدری )کیانوش عیاری، 1389(

8. دیده بان )ابراهیم حاتمی کیا، 1367(
9. مهاجر )ابراهیم حاتمی کیا، 1368(

10. بوی پیراهن یوسف )ابراهیم حاتمی کیا، 
)1374

11. روبان قرمز )ابراهیم حاتمی کیا، 1377(
12. ارتفاع پست )ابراهیم حاتمی کیا، 1380(

کیا،  حاتمی  )ابراهیم  ارغوان  رنگ  به   .13
)1383

14. خط قرمز )مسعود کیمیایی، 1360(
15. سرب )مسعود کیمیایی، 1367(

16. دندان مار )مسعود کیمیایی، 1367(
17. ردپای گرگ )مسعود کیمیایی، 1370(

18. سلطان )مسعود کیمیایی، 1376(
19. خانه دوست کجاست؟ )عباس کیارستمی، 

)1365
20. کلوزآپ )عباس کیارستمی، 1368(

21. طعم گیلاس )عباس کیارستمی، 1376(
22. باد ما را خواهد برد )عباس کیارستمی، 

)1378
23. نیاز )علیرضا داوودنژاد، 1370(

24. مصائب شیرین )علیرضا داوودنژاد، 1377(
25. مرهم )علیرضا داوودنژاد، 1389(

داوودنژاد،  )علیرضا  هنرپیشگی  کلاس   .26
)1391

27. کنعان )مانی حقیقی، 1386(
28. پذیرایی ساده )مانی حقیقی، 1390(

29. اژدها وارد می شود! )مانی حقیقی، 1393(
30. خوک )مانی حقیقی، 1396(

31.  فصل باران های موسمی )مجید برزگر، 
)1388

32. پرویز )مجید برزگر، 1391(
33. یک شهروند کاملا معمولی )مجید برزگر، 

)1393
34. ناخدا خورشید )ناصر تقوایی، 1365(

35. ای ایران )ناصر تقوایی، 1368(
36. کاغذ بی خط )ناصر تقوایی، 1380(

37. اجاره نشین ها )داریوش مهرجویی، 1365(
38. هامون )داریوش مهرجویی، 1368(

39. مهمان مامان )داریوش مهرجویی، 1382(
40. بوتیک )حمید نعمت الله، 1382(

41. آرایش غلیظ )حمید نعمت الله، 1392(
42. شعله ور )حمید نعمت الله، 1395(

43. مسافر جنوب )پرویز شهبازی، 1375(
44. نفس عمیق )پرویز شهبازی، 1381(

45. عیار 14 )پرویز شهبازی، 1384(
46. زیر نور ماه )رضا میرکریمی، 1379(

47. به همین سادگی )رضا میرکریمی، 1386(
48. قصر شیرین )رضا میرکریمی، 1397(

49. چهارشنبه سوری )اصغر فرهادی، 1384(
50. درباره الی )اصغر فرهادی، 1387(

فرهادی،  )اصغر  سیمین  از  نادر  جدایی   .51
)1389

52. باشو غریبه کوچک )بهرام بیضایی، 1364(
53. مسافران)بهرام بیضایی، 1370(

54. بوی کافور عطر یاس )بهمن فرمان آرا، 
)1378

55. خانه ای روی آب )بهمن فرمان آرا، 1380(
56. ایستاده در غبار )محمدحسین مهدویان، 

)1394
57. ماجرای نیمروز )محمدحسین مهدویان، 

)1395
58. هفت پرده )فرزاد موتمن، 1379(

59. شب های روشن )فرزاد موتمن، 1381(
60. پارتی )سامان مقدم، 1379(

61. مکس )سامان مقدم، 1383(
62. دونده )امیر نادری، 1363(

63. چند کیلو خرما برای مراسم تدفین )سامان 
سالور، 1384(

64. پرده آخر )واروژ کریم مسیحی، 1369(
65. نسل جادویی )ایرج کریمی، 1383(
66. شب یلدا )کیومرث پوراحمد، 1380(

67. پله آخر )علی مصفا، 1390(
68. در دنیای تو ساعت چند است؟ )صفی 

یزدانیان، 1393(
)فردین  دانی  69. چیزهایی هست که نمی 

صاحب الزمانی، 1389(
70. روسری آبی )رخشان بنی اعتماد، 1373(

نمای نزدیکیادداشت سردبیر

به بهانه روز ملی سینما؛

معشوق پرماجرا...

سینما-  پژوهش گر  و  -منتقد  بهارلو«  »عباس 
می گوید بیست و یکم شهریور هیچ اتفاق خاصی 
برای سینما رخ نداده و متولیان فرهنگی تنها یک 
روز خلوت در تقویم را به نام سینما نام گذاری 
کرده اند، بله این بی سلیقگی است اما راست اش 
چندان مهم نیست که روز ملی سینما اتفاقی رخ 

داده است یا نه!
بیست و یکم شهریور بهانه ای است برای این که 
چشم های مان را ببندیم و فکر کنیم میان این 
همه فیلم رنگانگ و تراز اول از سراسر دنیا چند بار 
با این سینمای وطنیِ پر از محدودیت و دشواری، 
شدیم؟  عزادار  لرزیده؟  دل مان  کردیم؟  عاشقی 
بغض کردیم؟ بغض مان را ترکاندیم و نشئگی و 

سرمستی را تجربه کردیم؟
چشم هایم را که می بندم و هجوم تصویر احاطه ام 
می کند؛ »فرمون« دارد برادرش را صدا می کند در 
لحظه جان دادن و »غزل« دارد در آتش می سوزد تا 
برادری بماند، تا نامردی در قالب مردانگی واژه مرد 

را هی و دائم تحقیر کند! 
»عاطفه« اما ترک موتور علی نشسته و کم کَمَک 
دارد دل می بازد به او؛ همسفری کارش را کرده. 
»طوبی« هم دلبسته به »مرتضی« است اما وای 
را  نحسی اش  »طوقی«  راز...  برملا شدن  روز  به 
آورده... صدای »مش حسن« می آید، آخر مردم 
روستا کار خودشان را کردند، دیوانه اش کردند... 
»آقای مجری« گل »کلاه قرمزی« را پرت می کند 
و صدای »عباس« می آید که می گوید:»جنگ که 
شروع شد، سرِ زمین بودم با تراکتور؛ جنگ که 
تموم شد، برگشتم سر همون زمین، بی تراکتور...« 
آن سو تصادفی سهمگین »سیما ریاحی« و فرزند 
هنوز به دنیا نیامده اش را جلوی چشمان »محمود 
بغض  فرجامی«  »فریماه  و  می کشد  بصیرت« 

می کند: مادر... 
»مهتاب« خیره در چشمانم می گوید: ما همگی 
می میریم... »لیلا« دارد »رضا« را آماده می کند برای 
خواستگاری و »آفاق« رخت خواب پهن می کند 
در خانه اش برای »عادل« و »نرگس«؛ »هستی« 
پای برهنه و کتک خورده پناه برده به عمویش 
که بگوید دیگر نمی تواند! عمویش می گوید: تو 
را با یک بچه قبول کرده... هستی این بار بی آن 
که دست کسی صورت اش را نشانه برود؛ سیلی 

می خورد و خسته تر باز می گردد...
»طوبی خانم« درد دل اش را می کند اما سر آخر 
کجا  رو  فیلما  »این  می پرسد:  ناامید  و  خسته 
از قضاوت ها  نشون می دید؟!« »مهین« خسته 
دانشگاه  از  و  امضا می کند  را  استعفایش  برگه 
می زند بیرون. »دانیال« برق آسانسور را قطع کرده 
تا »مهتاب« گیر کند داخل اش؛ کسی نفس تنگی 
دارد؛ دانیال دست پاچه شده؛ دست اش را گذاشته 
از  شود؛  رد  هوا  که  آسانسور  آهنین  در  لای 

دست اش خون می چکد...
»سارا« در به در پی مواد می گردد و آن قدر مستاصل 

و درمانده است که راحت خاک می اندازند به او به 
جای مواد. »هانیه« رفته و خانه علی خالی شده از 
صدای سنتور، کتک خورده و خسته می گردد پی 
سالی سیلات و پیدایش که نمی کند، درد را بهانه 
می کند برای زنگ زدن به هانیه. »ترانه« را ترس 
تنهایی، ترس بچه ای  این همه  برداشته، ترس 
بی شناسنامه؛ »سیمین« را هم صدای ترقه های 
بی خیال  که  آن قدر  ترسانده!  سوری  چهارشنبه 
با  قبل اش  دقیقه  چند  همیشگی  خداحافظی 
»مرتضی« عزم می کند به برگشتن و پناه بردن 
به او اما مرتضی رفته... »الی« رفته اما کیف اش 
را نبرده؛ کیف اش را قایم کرده اند، شاید پیدایش 
نکرده؛ نه! جنازه اش پیدا شده، غرق بادبادک بازی 
بوده که آب بی رحمانه در آغوش اش گرفته یا فکر 

کرده:»یه پایان تلخ بهتر از یه تلخی بی پایانه«
»احسان« شیر گاز را باز کرده؛ باز کرده که تمام 
شود بدبختی؛ تمام شود رنج تنهایی... »الفت« 
چنان استخوان های پسرش را پس از سال ها در 
آغوش کشیده که انگار نه انگار جوانک اش را رشید 

و رعنا راهی جنگ کرده...
»سیمین« از خانه اش فقط یک سی دی شجریان 
را می خواهد، »نادر« فکر می کند که او برمی گردد؛ 
می گوید که هرچه دوست دارد ببرد و سیمین 
تاکید می کند که فقط همین و نادر فکر می کند 
که او برمی گردد اما کارشان می کشد به دادگاه 
جایی که »ترمه« باید انتخاب کند میان شان؛ از 
دادگاه  راهروی  در  فریاد »هامون«  دورتر صدای 
پیچیده:»اين زن سهم منه، حق منه، عشق منه، 
طلاق نمي دم...«؛   »نوید« اخراج شده، ستاره دار! 
اما غم این ستاره را با »ستاره« ای که دانشگاه به او 
هدیه داده از یاد برده؛ آینده و آرمان هایش را باخته 
اما نمی خواهد عشق اش ببازد ولی کسی مصرانه 

در گوش اش نجوا می کند:»باید ببازی!«
فروختن  آرزوهاست؛  فروختن  خوشبختی،  راه 
رویاهایی هرچند کوچک، در دل خرابی و تباهی که 
نمی شود رویاهای بزرگ بافت؛ برادر اما می فهمد 
این فروختن را؛ این مردن را؛ مثل بچه ها اشک 
می ریزد: »سمیه نرو...«! چشم هایم تر شده؛ چیزی 
روی قلبم سنگینی می کند که صدای عفت خانم 
می آید: »بفرمایید شام حاضره« چه سفره رنگینی 
پهن کرده انگار نه انگار که وقتی مهمان هایش 
و  برای شام  کند  باید چه  نمی دانست  رسیدند 
غصه عالم را ریخته بودند به دل اش؛ انگار نه انگار 
که اهالی آن خانه همه خود پر از غصه بودند و 
دست تنگ؛ چه سفره رنگین و هوس انگیزی شده 
این سفره؛ آدم دلش می خواهد بنیشند پایش و به 
جای خوردن یک دل سیر تماشایش کند؛ سفره ای 
که تماشایی است شبیه سینمای ایران با همه 

محدودیت ها و دست تنگی هایش...
که  روزی  هر  حالا  ما  مبارک  سینما  ملی  روز 

می خواهد باشد!

مهدی تیموری

 سردبیر
مرسده مقیمی

 روزنامه نگار و منتقد
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شنبه 22 شهریور 99 -  شماره  568

شهری 49 سال پیش در چنین روزی، شورش زندان »اتيكا« در نيويورك به دست گارد 
ملي اين ايالت سركوب شد. در جريان زد و خورد دو طرف، 42 زنداني جان خودرا 

از دست دادند.

در چنین روزی!

»معاون وزیر کشور« خبر داد:

ساخت وساز غیر مجاز؛ 
نگرانی جدی کشور

معاون عمرانی وزیر کشور از تلاش برای اصلاح هرچه 
سریع تر پیش نویس اصلاح قانون ماده ۱۰۰ شهرداری ها و 

ارسال آن به هیات دولت خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی جمالی نژاد درباره جریان 
بررسی پیش نویس اصلاح ماده ۱۰۰ قانون شهرداری ها، 
گفت: این پیش نویس توسط وزارت کشور تهیه و به 
کمیسیون زیربنایی دولت ارسال شد؛ در این کمیسیون 
نمایندگان کلانشهرهای کشور هم حضور دارند که توسط 

آنها نقدی بر این پیش نویس وارد شد.
وی افزود: اتفاقا نقد وارده درست بود، چرا که در آن تمام 
احکام کمیسیون ماده ۱۰۰ محدود به تخریب شده بود 
یعنی حتی اگر فرد یک سانتی متر هم اضافه ساخت 
داشت در طول پهنه ای وسیع باید حتما ساخت و ساز 

خود را تخریب می کرد.
وی ادامه داد: بر همین اساس گفته شد تخلفات در دو 
بخش دیده شود به شکلی که افرادی هستند که پروانه 
نمی گیرند و به قوانین بی احترامی و بی توجهی می 
کنند که این موارد حتما باید تخریب شوند، اما افرادی هم 
هستند که بر اثر سهل انگاری معمار، بنا، ناظر و حتی خود 
مالک اضافه ساخت مختصری دارند. لذا نباید برای مثلا 
۱۰ سانتی متر ساختمان آنها تخریب شود که مقرر شد در 

قالب مساعدت در جرائم تجدید نظری انجام شود.
وی تاکید کرد: در این قانون نباید نگاه صفر و صدی داشت 
مثلا نباید همانند قانون فعلی دست باز گرفت و یا کامل 
برای همه تخلفات تخریب درنظر گرفت؛ بر همین اساس 
مقرر شد این اصلاح انجام شود و بار دیگر پیش نویس به 
کمیسیون زیربنایی ارسال شود. خوشبختانه تاکنون توسط 
دبیر کمیسیون زیربنایی کلانشهرها ۹ جلسه برگزار شده 
تا پس از اعمال اصلاحات در کوتاه ترین زمان این پیش 

نویس به هیات دولت ارسال شود.

ساخت وساز غیر مجاز؛ نگرانی جدی کشور

معاون عمرانی وزیر کشور در بخش دیگری از صحبت 
سازهای  و  ساخت  بحث  طرح  به  اشاره  با  خود  های 
غیرمجاز در کشور ظرف سالیان گذشته، اظهار کرد: ساخت 
و سازهای غیرمجاز یکی از نگرانی های ما محسوب می 
شود و تلاش همیشگی ما برای به حداقل رساندن آن 
ادامه دارد. متاسفانه قانون ماده ۱۰۰ کارآیی لازم را ندارد و 
با توجه به نقصی که در آن وجود دارد ساخت و سازهای 

خلاف انجام می شود.
سازهای  و  در ساخت  متاسفانه  نژاد،  جمالی  گفته  به 
خلاف اولین محکوم شهرداری ها و دهیاری ها هستند، 
دخیل  حوزه  این  در  ای  گانه  مراجع هفت  حالیکه  در 
هستند. ساخت و سازهای خلاف در سالیان گذشته شکل 
گرفته، لذا با وجود نقصی که در این قانون وجود دارد، 
ممکن است باز هم شاهد چنین مواردی باشیم. ضمن 
اینکه بسیاری از ساخت و سازهای خارج از پهنه شهرها 

در حوزه ماموریتی جهاد کشاورزی است.
او افزود: با دغدغه وزیر کشور ستاد ساخت و سازها با 
محوریت خود وزیر برای مقابله با ساخت و سازهای غیر 
مجاز تشکیل شده است. گاها عدم پاسخگویی برخی 
دستگاه ها به استعلام شهرداری ها مشکلاتی را فراهم 
به  ها  شهرداری  درآمدی  نگاه  دیگر  سوی  از  کند.  می 
کمیسیون ماده ۱۰۰ و نقض آراء صادره کمیسیون ماده 
۱۰۰ توسط دیوان عدالت از دیگر مشکلاتی است که در 

این حوزه مشاهده می شود.
پیش  تا  و  این خصوص  در  داد:  ادامه  نژاد  جمالی 
از اصلاح این قانون توسط ما، راهکارهایی همچون 
و همچنین  ماده ۵  طولانی مصوبات  فرآیند  حذف 
برخورد با مامورین متخلف شهرداری ها پیشنهاد شده 

است.

مدیریت شهریگزارش

»بضاعتی پور« خبر داد؛

احیای ابنیه  مهم فرهنگی و تاریخی کرج در دستور کار

»فریده بزنی« خبر داد:

استعلام نرخ محصولات میادین میوه و تره بار از طریق نرم افزار »نرخینه«

رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
ظرفیت  بکارگیری  برای  ریزی  برنامه  که  داد  خبر  کرج 
هنرمندان درحوزه نقاشی و دیوار نگاری جداره های شهری 
همچنین ساخت المان و تندیس در محورهای مختلف شهر 

انجام شده است.
گفت:  پور  بضاعتی  پیمان  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
مدیریت شهری کرج توجه ویژه ای به حوزه فرهنگ و هنر 
داشته و با استفاده از ظرفیت های موجود سعی در گسترش 
محیط های فرهنگی و هنری دارد و در همین راستا بهسازی 
فضای سبز و بنای خانه هنرمندان کرج را اجرایی کرده است.

او نوسازی ابنیه  مهم فرهنگی و تاریخی را صیانت از هویت، 
فرهنگ و تاریخ شهر کرج دانست و تصریح کرد : احیای 
از  یک  کرج  شهری  هویت  بازگرداندن  و  قدیمی  اماکن 
دغدغه های جدی مجموعه مدیریت شهری است و توجه 
به موسسه رازی و پردیس کشاورزی نیز به عنوان بناهایی 
با قدمت بیش از  100 سال در همین راستا در دستور کار 

قرار گرفته است.
رئیس سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهری شهرداری 
کرج در ادامه با تاکید بر نقش اثرگذار هنرمندان و استفاده از 
ظرفیت آنان در امر زیباسازی شهر گفت: معاونت زیبا سازی 
این سازمان با تشکیل کارگروه های تخصصی هنر از ایده 

های هنری و خلاقانه هنرمندان استقبال می کند.
ظرفیت  بکارگیری  برای  ریزی  برنامه  افزود:  پور  بضاعتی 
هنرمندان درحوزه نقاشی و دیوار نگاری جداره های شهری 
همچنین ساخت المان و تندیس در محورهای مختلف شهر 

انجام شده است.
او بر ضرورت ایجاد زیر ساخت های فرهنگی و هنری در 

شهر تاکید کرد و افزود: طراحی و احداث ساختمان تئاتر 
ایران  پارک ملی  در  باز  رو  تئاتر  آمفی  شهر کرج و سالن 
کوچک با قابلیت نمایش های آئینی و فرهنگی، فرصتی 
برای گردهمایی هنرمندان ایجاد می کند که به نوبه خود 
تاثیر به سزایی در  رشد فضای هنری در شهر  می تواند 

داشته باشد.

عضو شورای شهر کرج گفت: انتظار داریم میادین میوه و تره 
با استفاده از تجربیات بهره برداری فروشگاه های بزرگ و با 
رویکرد ایجاد بسترِ خریدی ایمن، آسان و مقرون به صرفه دچار 

تحولات اساسی شوند.
به گزارش »دنیای هوادار«، فریده بزنی بیرانوند با بیان اینکه 
طراحی نرم افزار موبایلی نرخینه در جهت توسعه خدمات 
با  الکترونیکی و شهر هوشمند صورت گرفته و شهروندان 
استفاده از آن می توانند بدون واسطه در جریان آخرین نرخ 
های مصوب میوه و تره بار، گوشت و مرغ و سایر محصولات 
قابل عرضه در میادین تحت پوشش شهرداری کرج قرار گیرند، 
گفت: امیدواریم این نرم افزار در ارتقای کیفی خدمت رسانی 

میادین به مشتریان موثر واقع شود.
او افزود: البته تفکر احداث و راه اندازی میادین میوه و تره بار 
متعلق به دهه های قبل است و اکنون سیستم خرید مایحتاج 
خانوار و همچنین لازمه ها و بایدهای فعالیت های تجاری 
دستخوش تغییرات عمده ای شده و از آن جهت که متاسفانه 

میادین میوه و تره بار شهرداری کرج با آهنگِ تغییرات پویایی 
و تحول لازم را نداشته اند، بهره برداری لازم از میادین صورت 

نمی گیرد.
او گفت: انتظار داریم میادین میوه و تره با استفاده از تجربیات 
بهره برداری فروشگاه های بزرگ و با رویکرد ایجاد بسترِ خریدی 
ایمن، آسان و مقرون به صرفه دچار تحولات اساسی شوند و 
این تغییرات چه در بستر سیمای ظاهری میادین و چه در 
بحث تنوع غرفه ها و خدمات و ارتقای کیفیت محصولات 
مشاهده شود و بتوانیم رضایت خاطر شهروندان را جلب کنیم.
حقوق  از  صیانت  به  نرخینه  افزار  نرم  گفت:  بیرانوند  بزنی 
مشتریان میادین میوه و تره بار کمک شایانی می کند و به 
نوعی بستر نظارت لحظه ای شهروندان بر عملکرد غرفه داران 
را فراهم آورده و خریدار از قیمت مصوب و روزانه محصولاتی 
که خریداری می کند، مطلع است و در این شرایط بحثی فی 
مابین خریدار و فروشنده ایجاد نمی شود و معامله ای آسان و 

رضایت بخش خواهند داشت.
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ورزشی
توافق مهاجم ملی پوش امید با فولاد

مهاجم جوان صنعت نفت آبادان با باشگاه فولاد به توافق رسیده است. رضا جبیره پس از دوران طولانی 
مدتی که در تمام دوران بازی اش در صنعت نفت آبادان داشت، با اتمام قراردادش از این باشگاه جدا شد 

تا فصل آینده در تیم دیگری به میدان برود.

از توهین به بزرگان استان تا ابهام در معیار انتخاب ها؛

کمدی کلاسیک »تجلیل« در البرز!

چند روز پیش مراسمی در استان البرز برگزار شد، که با 
نام تجلیل، چیزی جز توهین برای ما نداشت. متولیان 
این مراسم برای وزن گرفتن کاذب از شخصی دعوت به 
عمل آورده بودند که هیچ سنخیتی با استان البرز نداشت و 

احتمالا هم نخواهد داشت.
از یک طرف، فردی منتصب به »آقای دستیار«، مدعی 
العموم، دائم المنتقد و همیشه صاحب حق، صفت هایی 
است که دوستمان چندسالی است با خود یدک می کشد، 
طبق معمول و علاقه خاصی که به تریبون و میکروفون 
داشت بازهم لب سخنان گوهر بار باز کرد و مردی را مورد 
توهین و افترا قرار داد که سال ها سال در استان البرز، به 

درایت، جوانمردی و نیکوکاری او ندیده ایم.
»حمید کریمی« یکی از زحمت کشان و بزرگان استان البرز 
است و توهین به او را به هیچ وجه نمی توانیم تحمل 
کنیم، چه قدر زشت است که یک فردی که دست به خیر و 
دستگیر ضعفا است و در ورزش هم با سرمایه گذاری تماما 
شخصی، باز هم نیت خیرش که خدمت به مردم و جوانان 
استان البرز است را نشان داده است، توسط عده ای معلوم 
الحال زحمتاش پایمال و نادیده گرفته شود . همین دوستان 
همیشه محق و صاحب نظر، در مراسم تکریم و بزرگداشت، 
کریم باوی نه تنها کمکی نکردند، تازه به دلیل اینکه به 

ایشان تریبون داده نشد، مراسم را ترک و قهر کردند.
اما جای پرسش دارد که کسی که دو دهه از آخرین سابقه 
دستیاری اش در فوتبال ایران گذشته افتخار سقوط با شش 
تیم از لیگ برتر را داشته )ملوان، پیکان و...( چطور فوتبال 
استان البرز را »کیلویی« می خواند؟ جناب کارشناس تمام 
مسائل فوتبال، آن شش تیمی که مقتدرانه با آن ها سقوط 
کردید هم کیلویی بودند یا با دانش و مدیریت ناب فوتبالی 

تان به این مقام مفتخر شدید؟ 
فوتبال استان البرز در همین چند سال مربیانی چون ربیعی 
و تارتار، کشاورز، شهرام دانه کار و منهاجی و فلاحت زاده 
را به فوتبال معرفی کرد که به نحو احسن از آبروی استان 
البرز دفاع کردند، پس سعی کنید سنجیده تر سخن بگویید، 
شمایی که به کی روش بزرگ هم رحم نکردید، با آنکه 
سطح فنی اش مشخص بود و چندین سطح فوتبال ما را 
ارتقاء بخشید و تیم ملی فوتبال ایران را به قله آسیا رساند، 

هنوز هم متعجبیم که چطور از سرمربی سابق رئال مادرید 
و منچستریونایتد انتقاد فنی می کردید، گاهی اوقات کمی 
به نتایج و عملکرد خودتان در همین فوتبالی که کارشناسی 
می کنید، هم فکر کنید، به نتایج خوبی می رسید که شاید 

شما را به سکوت وادار کند.
طبق فرمان مقام معظم رهبری و سفارش ایشان به عمل 
و اجرایی کردن اصل ۴۴ برای خصوصی سازی، مدیریت 
شهدای رزکان کرج هم دقیقا تلاش بر همین موضوع 
دارند، اما متاسفانه عده ای به جای تقدیر و تشکر برای 
خدمتی که انجام می دهند، فقط به دنبال طعنه زدن و 
توهین کردن به آن ها هستند . شهدای رزکان به معنای 
کامل باشگاه فرهنگی ورزشی است، مدیریت این باشگاه 
با تلاش های حمید کریمی در مقوله فرهنگی خدماتی 
در استان البرز به مردم کردند که باید در تاریخ این استان 

بنویسند.
مگر قحط الرجال است، که بزرگانی چون جهانگیر فتاحی که 
سابقه زدن دو گل در دربی دارد و شهرام دانه کار که یکی 
از مفاخر فوتبال ساحلی آسیا است و چهار بار در همین 
استان البرز قهرمان ایران شده است، دعوت نشوند. اصلا 
مگر چه قدر دشوار است که با یک سامانه پیامکی از همه 
پیشکسوتان استان دعوت می شد، تا این چنین به بزرگان 

فوتبال استان البرز توهین نمی شد.
حالا دعوت از این افراد که همیشه به واسطه زیر پرچم 
بودن مربیانی که بیست، سی سال پیش یک افتخاراتی 
را کسب کرده است، به کنار، از طرفی این مراسم توهین 

بزرگی به نشریه »دنیای هوادار« بود.
با تمام بی مهری هایی که شد، دنیای هوادار هفت عنوان 
ارزشمند در همین جشنواره خانه مطبوعات استان البرز به 
دست آورد، پس چطور حتی یک خبرنگار هم نباید از این 
روزنامه به این مراسم دعوت شود؟ اصلا معیار این جوایزی 
که به همکاران رسانه ای داده شد چه بود؟ تیم داوری 
متشکل از چه کسانی بودند؟ که یکی از پرتیراژترین و 
پرمخاطب ترین رسانه های استان کاندید که نداشته باشد، 

هیچ، حتی خبرنگاری هم از آن دعوت نشده باشد.
به راستی که این مراسم جز توهین چیزی نداشت. دنیای 
هوادار چندین سال است به واسطه رسالت کاری و حفظ 
اخلاق مداری و حرفه ای گری زیر بلیت هیچکس نرفته 
و نخواهد رفت، اما خیالتان راحت با این بی احترامی ها 

دنیای هوادار دلسرد نخواهد شود.
مراسمی که برگزار شد، نه در شان پیشکسوتان استان البرز 
بود و نه اصحاب رسانه، امیدواریم اگر می خواهند چنین 
مراسماتی را هم تدارک ببینند، به همه جوانب آن فکر 
کنند تا در این شرایط به رسانه ها و بزرگان فوتبال استان 

بی احترامی نشود.

مکثذره بین

کمک »مسی« به طرفدار نوجوان آرسنال

اماکن آبی شهرداری تهران همچنان تعطیل است

»رئیس فدراسیون ترای اتلون« مطرح کرد:

آماده سازی برای رویدادهای جهانی 

برای  را  عینکی  بارسلونا  باشگاه  ستاره  فوق  و  کاپیتان 
کودک کم بینای آرسنالی ارسال کرد تا بتواند بازی های تیم 

محبوبش را بهتر تماشا کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مارکا، یک شرکت که 
به دنبال بهتر کردن وضعیت دید افراد نابینا و کم بینا در 
جهان است، »لیونل مسی« را به عنوان سفیر خود معرفی 

کرده است.
این شرکت در تلاش است تا با ابزار به روز و پیشرفته، زندگی 
افراد نابینا و کم بینا را شادتر کند. از همین رو این شرکت 
دستگاهی با نام چشمِ من سخته تا توان دید کم بینایان را 

افزایش دهد.
این  از  یکی  سال  هر  است،  شرکت  این  سفیر  که  مسی 

دستگاه ها را به یکی از کم بینایان هدیه می دهد.
کاپیتان بارسا در این باره بیان داشت: من از اینکه سفیر این 
شرکت هستم بسیار افتخار می کنم زیرا این دستگاه واقعا در 

دید کم بینایان تغییر ایجاد می کند.
مسی تایید کرد: ما در حال مشاهده دستگاهی هستیم که 
زندگی کاربران آن را تغییر دهد. این یک اتفاق هیجان انگیز 
است. ملاقات با این افراد از سراسر جهان شگفت انگیز است 

و چیزی که بیشتر شگفت آور است این است که تقریباً ۳۰۰ 
میلیون نفر در سراسر جهان با شرایط بینایی رنج می برند اما 
دستگاه چشم من کیفیت زندگی آن ها را به شدت بهبود 

می بخشد.
این فوق ستاره ۳۳ ساله در پایان یکی از دستگاه های چشم 
من را به یک هوادار نوجوان آرسنالی اهدا کرد تا او بازی های 

فصل پیش رو توپچی ها را با وضوح بیشتر تماشا کند.

مدیرعامل سازمان ورزش شهرداری از تعطیلی اماکن ورزشی 
آبی این نهاد خبرداد و گفت که هم اینک ۷۵ مجموعه چند 
منظوره فعال بوده و شهروندان می توانند ازامکانات آن ها 

بهره مند شوند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از سازمان ورزش شهرداری 
تهران، امیر محسنی گفت: این فعالیت ها در راستای حفظ و 

ارتقای سطح سلامت شهروندان و به منظور بازگرداندن نشاط و 
شادابی به کالبد پایتخت با رعایت جدی پروتکل های بهداشتی 

انجام می شود.
به گفته مدیر عامل سازمان ورزش شهرداری، پس از مجوز 
ستاد ملی مقابله با کرونا مبنی بر بازگشایی اماکن ورزشی در 
رشته های خاص و پرهیز از رشته های پربرخورد، ۷۵مجموعه 
سازمان در حال خدمات رسانی به شهروندان تهرانی هستند و 
از این رو از شهروندان دعوت می شودکه با خیالی آسوده در 

مجموعه های ورزشی شهرداری حضور یابند.
سازمان ورزش شهرداری تهران از پنجم اسفند ماه سال گذشته، 
در راستای قطع زنجیره کرونا، نسبت به تعطیلی مجموعه های 
ورزشی تحت پوشش خود اقدام کرد و سپس با گذر از پیک 
تمامی  رعایت  با  را  آهنگ ورزش شهروندی  نخست کرونا، 
پروتکل های ابلاغی ستاد ملی مقابله با کرونا، از ۱۷ خرداد ماه 

سال جاری با شعار »ورزش از نو« در پایتخت نواخت.
با اوج گرفتن این پاندومی، تعطیلی مجموعه های ورزشی، 
بار دیگر در تاریخ ۱۹ تیرماه کلید خورد و سپس از دهم شهریور 
ماه فعالیت ها در رشته های کم برخورد در ۵۸ مجموعه ورزشی 
از سر گرفته شد و تعداد آن ها درشهریور ماه جاری، به ۷۵ 

مجموعه افزایش یافت.
مجموعه های آبی همچنان تعطیل بوده و بازگشایی دوباره آن 

ها منوط به اجازه ستاد ملی کرونا خواهد بود.

رئیس فدراسیون ترای اتلون گفت: این هفته اتحادیه بین المللی، 
مسابقات جهانی را در هامبورگ از سر گرفت و ما نیز به دنبال 

برگزاری اردو هستیم تا خود را برای این رویدادها آماده کنیم.
به گزارش »دنیای هوادار«، مهدی گودرزی روز گذشته اظهار 
داریم  را  سالیانه  عمومی  اینکه مجمع  به  توجه  با  داشت: 
باید بگویم کادر فدراسیون همه دست به دست هم دادند تا 

پیشرفت خوبی داشته باشیم.
وی افزود: چون بحث مجمع را داشتیم باید یک سری کارها 
استعدادیابی  می دادیم.  انجام  سیاست گذاری  مسیر  در  را 
و برگزاری رویدادهای ورزشی را در قالب آیین نامه ای برای 

تصویب در مجمع تدوین کردیم.
رئیس فدراسیون ترای اتلون گفت: با توجه به شرایط غیر قابل 
کنترل ویروس کرونا برگزاری مسابقات قهرمانی کشور نه برای 

فدراسیون ما بلکه برای بیشتر فدراسیون ها مقدور نیست زیرا 
بحث اسکان و تغذیه به عنوان یک تهدید محسوب می شود اما 
به جای آن مسابقات لیگ و جایزه بزرگ را  پیش بینی کردیم.

وی ادامه داد: این هفته نیز رویدادهای اتحادیه بین المللی 
از سرگیری و مسابقات جهانی در هامبورگ آغاز شد وبا این 

شرایط درخواست برگزاری اردوی متمرکز را دادیم.
گودرزی عنوان کرد: از روزی که این ویروس در ایران گسترش 
پیدا کرد، تمرینات ورزشکاران ما قطع نشده است. در این مدت 
برنامه ورزشکاران را از مربی پرتغالی می گرفتیم و آنان به صورت 
انفرادی تمرین می کردند اما چون اتحادیه مسابقات را آغاز کرد،  
پیش بینی می کنیم که در پاییز چون انتخابات اتحادیه جهانی 
را در پیش رو داریم، رویدادهای دیگری هم برگزار شود. به 
همین دلیل سعی می کنیم فضای اردو را حرفه ای تر برپا کنیم.

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

پایه
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ورزشی محرومیت »مسی« به پایان رسید
»لیونل مسی« به دلیل اخراج در دیدار با شیلی در رقابت های کوپا آمریکا یک جلسه محروم شده 
بود اما »کلودیو تاپیا« رییس فدراسیون فوتبال آرژانتین اعلام کرد که مسی می تواند تیم ملی این 

کشور را در بازی های مقدماتی جام جهانی۲۰۲۲ قطر همراهی کند.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

کشتی بی »بنا« به المپیک می رود؟

هنوز دود آبی رنگ موافقت از اردوگاه سرمربی 
برنخواسته  هوا  به  فرنگی  کشتی  ملی  تیم 
به  کشتی  بنای  نهایتا  آیا  نیست  مشخص  و 

فدراسیون بازخواهد گشت یا خیر؟
از  بلافاصله پس  که  فدراسیون کشتی  رئیس 
کناره گیری محمد بنا طی مصاحبه ای رفتن 
او را ناشی از خستگی عنوان و وعده بازگشت به 
موقع وی را داده بود وقتی دید موضوع جدی 
تر از خستگی است دست به دامن محمدرضا 
طالقانی شد تا مگر با استفاده از مقبولیت رئیس 
اسبق فدراسیون، بنا را به خانه کشتی باز گرداند. 
طالقانی نیز بی درنگ طی اظهاراتی تاکید کرد تا 
المپیک قهر نداریم. در همین راستا گویا تلاش 
هایی نیز جهت متقاعد کردن آقای خاص کشتی 
در دستور کار قرار گرفت. با این وجود، رئیس 
های  گزینه  ها  تلاش  این  کنار  در  فدراسیون 
دیگری را نیز مورد بررسی قرار داد. ذکر این اظهار 
نظر علیرضا دبیر که چه بنا باشد و چه نباشد 
برای ما قابل احترام و عزیز است دلیل محکمی 
خواهد بر این مدعا که رئیس فدراسیون از مدت 
ها قبل به احتمال نبود محمد بنا فکر کرده است. 
خصوصا وقتی اذعان کرده طی یک سال ۸ بار 

استعفاء کرده بود.
نشست  طی  است  قرار  گویا  راستا  همین  در 
قریب الوقوع فدراسیون موضوع کناره گیری سر 
مربی کشتی فرنگی مورد بررسی و تصمیم گیری 
نهایی در این رابطه انجام گیرد.  با توجه به اینکه 
گفته شده رئیس فدراسیون بعد از ظهر شنبه در 
برنامه ویژه دایره طلایی حضور خواهد یافت تا 
در این باره صحبت کند این احتمال زیاد است 
که صبح شنبه در این رابطه تصمیم گیری و 
خبر آن از سوی رئیس فدراسیون و در برنامه 
ای که به نوعی می توان آن را تریبون رسمی 
فدراسیون کشتی نامید به اطلاع عموم رسانده 
شود. امیدواریم در این برنامه مژده بازگشت بنا 
به کشتی داده شود چرا که جمع و جور کردن 
تیم متحول شده کشتی فرنگی آن هم کمتر از 
یک سال مانده تا المپیک کار آسانی نخواهد بود.

دشواری های المپیک بدون بنا

محمد بنا کارنامه روشنی در کشتی فرنگی دارد.  
او که دوره رسول خادم از کشتی رفته بود پس 
از سرپرستی حمید بنی تمیم و چند ماه قبل از 
انتخابات فدراسیون کشتی باردیگر هدایت ملی 
پوشان را در دست گرفت. در همان مقطع گفته 
می شد بازگشت او و غلامرضا محمدی به خواست 
وزیر ورزش بوده اما در ادامه راه و پس از آنکه دبیر 
پیروز انتخابات فدراسیون کشتی شد معادلات 
تغییر یافت. رئیس جدید فدراسیون سوار بر اسب 
مراد بسیاری از وعده های گذشته را از یاد برده 
و حتی کسانی را که برای آمدنش تلاش بسیار 
کرده بودند فراموش کرد، اعتقاد بنی تمیم را به 
بنا و محمدی نداشت به همین دلیل و در اولین 
گام محسن کاوه را بالای سر کشتی آزاد گذاشت. 
مدتی بعد حسن رنگرز را نیز به عنوان مدیر فنی 
کشتی فرنگی برگزید. محمدبنا و غلامرضا محمدی 
علی رغم بی میلی، خود را با شرایط وفق دادند با 
این اوصاف تردید نمی توان داشت که سرمربیان 
یاد شده از شرایط راضی نبودند. ابتدا غلامرضا 
محمدی قهر کرد اما او را به فدراسیون بازگرداندند. 
 این پایان کار نبود چون شرایط به شیوه ای رقم 
خورد که نهایتا بنا هم نتوانست ادامه بدهد. این 
همه تنش و کشمکش در حالی که اکنون و در 
سال المپیک بیش از هر زمانی نیاز به همدلی 
داریم جز آنکه ارکان تیم ملی را متزلزل کند پیامد 

دیگری به همراه نخواهد داشت.
در واقع حضور تیم کشتی فرنگی در المپیک 
بدون همراهی محمد بنا یعنی رفتن به وادی ای 
که  سر بر آوردن از آن سخت و دشوار خواهد 
بود. مردی که قریب به دو دهه در کنار تیم ملی 
کشتی فرنگی حضور داشته و علاوه بر کسب 
تجربیات بی شمار، نتایج کم نظیری را نیز برای 
کشورمان رقم زده است. محمد بنا برند کشتی 
و جهان این ورزش حساب ویژه ای روی او باز 
کرده که از دست رفتن چنین مربی شاخص و 
ارزشمندی می تواند بار دیگر کشتی فرنگی ما را 
به دوران تک ستاره ها بازگرداند. ویژگی دیگر بنا 
ارتباط صمیمانه و نفوذ کلام وی بر روی تک تک 
کشتی گیران و مربیان است که در نبودش بر سر 
تیم آوار خواهد شد. تحت این شرایط امیدواریم 
کشتی فرنگی ما بدون محمدبنا به المپیک نرود و 
رییس فدراسیون او را مجاب کند تا همچنان کنار 
تیم و کشتی گیران باشد. اگر نتواند به این مهم 
جامه عمل بپوشاند  راه دشواری برای ادامه مسیر 

در پیش خواهد داشت.

توپ و توردیدگاه

فوتبال

»نیکا بیک لیک لی«:

شانس بالایی برای کسب سهمیه المپیک

»سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال«: 

فدراسیون باید از لژیونر شدن دختران حمایت کند

سرمربی تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان گفت: اگر کرونا اجازه دهد 
و سلامت بازیکنان تامین شود و بتوانیم برای آنان اردو برگزار کنیم، 

شرایط ما از سال گذشته برای کسب سهمیه المپیک بهتر خواهد بود.
به گزارش »دنیای هوادار«، »نیکا بیک لیک لی« -سرمربی تیم ملی 
بسکتبال سه نفره زنان- روز گذشته با اعلام این مسئله اظهار داشت: 
شکل بازی لیگ پنج به پنج و سه به سه مقداری با هم متفاوت 
است. پارسال این مشکل را داشتیم که اسفند لیگ تمام شد و قرار 
بود فروردین آنان را از سیستم پنج به پنج به سیستم سه به سه ببریم.

وی افزود: این موضوع مقداری زمان بر بود و امسال تصور می کنم به 
دلیل کرونا لیگ زودتر تمام می شود و فرصت بیشتری داریم تا بتوانیم 

ملی پوشان را برای گزینشی المپیک آماده کنیم.
سرمربی تیم ملی بسکتبال سه نفره زنان گفت: امسال نسبت به سال 
گذشته خیلی امیداورتر هستم و اگر دچار پیک های عجیب کرونا 
نشویم، سلامت بازیکنان تامین شود و بتوانیم برای آنان اردو برگزار 

کنیم، شرایط ما از سال گذشته بهتر خواهد بود.
وی درخصوص شیوه برگزاری لیگ برتر گفت: برای زنان اعلام نشده که 
لیگ برتر متمرکز یا نیمه متمرکز برگزار خواهد شد. تجربه لیگ نیمه 
متمرکز را در چند سال گذشته داشتیم و هر یک هفته درمیان بازی 

انجام می شد.
وی افزود: بازی های متمرکز شبیه قهرمانی کشورهای سابق بود و همه 
تیم ها یک جا جمع می شدند و بازی می کردند. هیچ کدام از این 
شیوه ها تعریف درستی از لیگ نیست زیرا مسابقات لیگ برتر در دراز 

مدت و باید به صورت رفت و برگشت باشد.
سرمربی تیم شهر گرگان افزود: با توجه به وضعیت کرونا تصمیمی جز 
این هم نمی توان گرفت زیرا سلامتی بازیکنان هم مد نظر هست و در 

این بحران کرونا باید اول سلامتی در نظر گرفته شود.
وی گفت: بنابراین چه به صورت متمرکز یا نیمه متمرکز مسابقات لیگ 
برگزار شود از تیم ها خواستند تا همکاری کنند و قطعا همکاری های 
لازم را با فدراسیون می کنیم تا مسابقات لیگ این فصل را در کنار هم 

به سرانجام برسانیم.
وی درخصوص قانون جذب ملی پوشان برای تیم های لیگ برتری 
عنوان کرد: در مورد این قوانین فدراسیون بسکتبال این آزمون و خطا 
را انجام داده است. در بحث والیبال حامی مالی قوی ترین است و 

والیبالیست ها از حامیان مالی خوب بهره مند می شود.
بیک لیک لی ادامه داد: در بسکتبال حامیان مالی بیشتر از ۴ یا ۵ 
تیم سرمایه گذاری و کار حرفه ای می کنند. اگر این سمهیه را 
در نظر بگیریم خیلی از بازیکنان ملی پوش بدون تیم می مانند و 
مجبور می شوند به تیم هایی بروند که هیچ پولی نمی توانند از آن 

دریافت کنند.
وی تاکید کرد: تا زمانی که بحث حامی مالی را در بسکتبال گسترش 
ندهیم نمی توانیم این محدودیت را برای بازیکن قایل شویم. بعد مالی 
برای بازیکنان زیاد مهم نیست و همه در تیم ها بازی می کنند. برای 
همین در قسمت باشگاهی بازیکن ها می توانند درآمدی داشته باشند 
اما وقتی سهمیه بندی ملی پوشان برای تیم های مختلف صورت 

بگیرد، بازیکنان آسیب می بینند.
وی یادآور شد: ما در قسمت بسکتبال زنان در سیر صعودی هستیم و 
لیگ زنان به شکل مرتبی برگزار می شود و با لیگ مردان برابری می کند. 
حتی لیگ این فصل که تازه تمام شد بهتر از همه فصل های گذشته 

وسطح و نظم بازی ها بالا بود و برنامه ریزی دقیق انجام شد.
بیک لیک لی افزود: امسال را باید در پرانتز بگذاریم و فاکتور بگیریم 
زیرا ممکن است با مشکلاتی برخورد کنیم که این مشکلات ناشاخته 

هستند.

سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال زنان گفت: باید فدراسیون و مدیران 
به  آنان  معرفی  کنند.  حمایت  دختران  شدن  لژیونر  از  ها  باشگاه 
باشگاه های خارجی پدیده جدیدی است و می تواند به تیم ملی نیز 

خیلی کمک کند.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، فروزان سلیمانی روز گذشته 
گفت: در فصلی که گذشت به عنوان سرمربی تیم آویسا خوزستان 
فعالیت کردم اما نمی دانم که این تیم در لیگ برتر فوتبال این فصل 

شرکت می کنند یا خیر.
وی ادامه داد: از تیم های دیگر هم پیشنهاد داشتم اما به دلیل کرونا و 

خارج از استان بودن این پیشتهادها، شرایط سختی دارم.
اینکه  ایران گفت:  لژیونر شدن دختران فوتبالیست  وی درخصوص 
لژیونر شوند جای  واقعا  بتوانند  تا  دارند  استعداد  انقدر  ما  دختران 
خوشحالی دارد و از این مساله نه تنها فدراسیون بلکه تمام ورزش ایران 
باید حمایت کند. این پدیده برای دختران و ورزش ایران خوب است. 
گلنوش خسروی دختر بسیار با استعدادی هست و اگر بتواند در لیگ 

ایتالیا بازی کند خیلی راه ها را برای دختران دیگر ما باز می کند.
سرمربی اسبق تیم ملی فوتبال ادامه داد: الان بخش زنان فدراسیون 
تعطیل و در بلاتکلیفی است اما روی هم رفته از این مساله که دختران 
ما اگر بتوانند لژیونر شوند، استقبال می کنیم و باید برای تحقق این امر 
فدراسیون حمایت و با باشگاه های مطرح رایزنی کنند. باید شرایط به 
گونه ای باشد تا به آنان بازی دهند و دیده شوند و این مساله خیلی 

مهم است.
وی یادآور شد: صرف اینکه  بگوییم یک بازیکن لژیونر شود اما در آن 
باشگاه نتواند بازی کند خیلی فرق می کند تا اینکه برود و دیده شود. 
این دیده شدن ها به تیم ملی فوتبال زنان خیلی کمک می کند. برای 
لژیونر شدن دختران در شروع کار هستیم و نیاز نیست شخص خاصی 
از آنها حمایت کند. مدیران باشگاه ها خیلی می توانند در لژیونر شدن 

دختران نقش داشته باشند.

محمدرضا کاظمی

 نویسنده و روزنامه نگار
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آگهی

به زودی

بدین وسیله به آقای علی رضائی فرزند عزیز اله شماره شناسنامه 16 به شماره ملی 5459691958 تاریخ تولد 1336/03/10 به آدرس کرج باغستان خ ولیعصر کوچه ششم غربی ساختمان ساکارتین واحد 17 ابلاغ می شود که بانک مسکن به استناد 
سند رهنی شماره 100554 دفترخانه 20 شهریار جهت وصول مبلغ 590/547/996 ریال تا تاریخ 98/10/11 به انضمام خسارت تاخیر متعلقه و از تاریخ مذکور تا روز تسویه کامل بدهی طبق مقررات علیه شما اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرائی به 
کلاسه 9801088 در این اداره تشکیل شده و طبق گزارش مورخ 98/11/29 مامور، محل اقامت شما به شرح متن سند شناخته نشده، لذا بنا به تقاضای بستانکار طبق ماده 18 آئین نامه اجرا مفاد اجرائیه فقط یک مرتبه در یکی از روزنامه های 
کثیرالانتشار محلی آگهی می شود و چنانچه ظرف مدت ده روز از تاریخ این آگهی که روز ابلاغ محسوب می گردد، نسبت به پرداخت بدهی خود اقدام ننمایید، مورد وثیقه مندرج در سند رهنی فوق با تقاضای بستانکار پس از ارزیابی از طریق 

مزایده فروخته و از حاصل فروش آن طلب بستانکار و حقوق دولتی استیفا خواهد شد. 99/528ف
بشیر نعیم زاده - مسئول واحد اجرای اسناد رسمی شهریار

ابلاغ اجرائیه سند رهنی 9801088
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